

4

3

2

1

REV	DESCRIPTION	Section	Engineer	Checked	Date

D

蓝牙适配器
Bluetooth 4.0 Adapter使用手册
User's Manual

发行版本: BTA-408-MUG-R1
执行标准: GB 17625.1-2012 GB 4943.1-2011
GB 9254-2008
制造: 东莞市元欣电子有限公司
Manufactured by BOKCORE Technologies Co., Ltd
监制: 深圳市元创时代科技有限公司
Supervised by ORICO Technologies Co., Ltd
电话/Tel: 86-755-25190659
邮箱/E-mail: support@orico.com.cn
官网/Website: http://www.orico.com.cn
地址: 深圳市龙岗区中海信科技城14A栋9楼
Add: F9, Building 14A, Zhonghaixin Science & Technology City, Bulan Rd, Shenzhen, China



封面

封底

<p>Windows 7 系列下安装指南</p> <p>1. 将蓝牙适配器插上电脑，提示“正在安装设备驱动程序”，把光盘放入光驱(如果没有驱动光盘可以到ORICO官网下载驱动，官网地址: www.orico.com.cn) 选择你对应的的操作系统，运行里面的Setup.exe文件。</p> <p>名称 Win7_Vista_V6.5.1.2700 Win8.1_V12.0.0.8030 Windows_XP_V5.0.0.7700</p> <p>2. 选择“同意并安装Bluetooth软件”，然后等待进度条完成，然后点击完成。</p>	<p>设备匹配</p> <p>1. 如下左图，在桌面右下角任务栏，找到蓝牙图标，右键点击。 2. 如下右图，点击“添加设备”。</p>	<p>3. 在添加设备的界面中，找到要连接的蓝牙设备，然后选择下一步，系统会开始匹配，并安装设备驱动。</p>	<p>4. 显示“设备已成功添加到此计算机”，表示已成功匹配，点击关闭。根据个人喜好，在设备控制界面，可选择蓝牙的功能。</p>	<p>手机匹配</p> <p>1. 如下左图，在桌面右下角任务栏，找到蓝牙图标，右键点击。 2. 如下右图，点击“添加设备”。</p>	<p>3. 在添加设备的界面中，找到要连接的手机，然后选择下一步，系统会开始匹配，此时，系统和手机端都会弹出一个代码，用来确认匹配的设备是否正确。手机端点击“配对”，电脑端点击“下一步”，会继续进行匹配。</p>		<p>服务支持</p> <p>在产品使用过程中如有任何问题可访问ORICO全球官网或联系ORICO客服中心以获得帮助。</p> <p>深圳市元创时代科技有限公司 (ORICO Technologies Co., Ltd.) 官方网站: http://www.orico.com.cn 服务热线: 86-755-25190659 邮箱: Support@orico.com.cn</p>
---	--	---	--	--	--	--	---

<p>Part 1, for Window 7</p> <p>1. Insert driver disk (included in package list) into CD-Rom of your computer, look through and select your corresponding operating system, then install the Setup.exe file. Please note, driver for BTA-408 is also available on our official website: www.orico.com.cn</p> <p>名称 Win7_Vista_V6.5.1.2700 Win8.1_V12.0.0.8030 Windows_XP_V5.0.0.7700</p> <p>2. Select “Agree and Install the Bluetooth Driver” to start installation, after the progress bar indicates it is done, it is done.</p>	<p>Part 2, Pair with Your Device via Bluetooth</p> <p>1. Select the Bluetooth icon on bottom right of your system's tool bar, then right click to pullout a man bar.</p> <p>2. Click “Add a New Device”.</p>	<p>3. Look through and select the Bluetooth device you want to pair with, click “Next”, system will automatically start pairing and install driver afterwards.</p>	<p>Part 3, Pair with a Cell Phone</p> <p>1. Select the Bluetooth icon on bottom right of your system's tool bar, then right click to pullout a man bar.</p> <p>2. Click “Add a New Device”.</p>	<p>3. Look through and select the cell phone you want to pair with, system will start to pair by clicking “Next”. At the same time, a code will pump up on both the system and cell phone, this is to certificate whether they are the right pairs or not. Click “Start to Pair” on your phone and “Next” on computer to activate pairing process.</p>	<p>4. When it pump out a dialogue says “Device has Already been Added to Computer”, that means pairing process is done, Click “Close”. Feel free to personalize settings at Control Interface.</p>	<p>Support</p> <p>Please check ORICO Customer Care Center website or contact ORICO Customer Care Team for support if any issues.</p> <p>ORICO Technologies Co., Ltd. Web: http://www.orico.com.cn Tel: 86-755-25190659 E-mail: Support@orico.com.cn</p>
--	---	--	--	--	--	--



Note:

- 材质: 105g铜版纸
- 印刷颜色: 四色印刷
- 尺寸: 70*100mm
- 结合方式: 骑马钉

ORICO Technologies Co.,Ltd
正式圖面
DATE
2015/11/13

DRAWN	Minna	General tolerance: At least --- Less than
DATE	2015/11/13	0 ~ 10 ± 0.2
ENGINEER		10 ~ 30 ± 0.5
DATE		30 ~ ± 1
CHECKED		
DATE	Sheet-of 1/1	Unit mm
APPROVAL		Size A4
DATE	Scale	

ORICO Technologies
Co.,Ltd

Part Name

BTA-408-说明书

ORICO

ORICO

4

3

2

1

This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: 1) this device may not cause harmful interference, and 2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.